
ACTA  DE  LA  SESSIÓ  PLENÀRIA  ORDINÀRIA  CELEBRADA  EL  DIA  VINT-I-SET
D'OCTUBRE DE DOS MIL CATORZE

A la vila de Roses  (Girona), el 27 d'octubre de dos mil catorze.

Quan són les 20:00 hores es reuneix a la  sala d'actes de la Casa Mallol, sota la presidència de
la  senyora  Montse  Mindan  i  Cortada,  alcaldessa  presidenta  de   la   corporació,  el  ple  de
l’Ajuntament  a l’objecte  de celebrar  sessió  ordinària  d’acord  amb la  convocatòria  que s’ha
repartit. 

Són presents en el moment de començar la sessió:
Sr. Carles Pàramo i Ponsetí Primer tinent d'alcalde
Sr. Manel Escobar Yegua Segon tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Ripoll i Cayuela Tercer tinent d’alcalde
Sr. Ángel Tarrero González Quart tinent d’alcalde
Sr. Marc Danés i Zurdo Cinquè tinent d’alcalde
Sr. Josep Ma. Mas Blanch i Ponce Sisè tinent d’alcalde
Sra. Sílvia Useros i Moyano Setè tinent d’alcalde
Sr. Juan Manuel Fernández i Martínez Regidor
Sra. Anna Jorquera i Navarro Regidora
Sr. Carlos López Expósito Regidor
Sr. David Beltran Blanco Regidor
Sr. Jesús Minguez Castanheira Regidor
Sr. Francesc Giner i Ballesta Regidor
Sra. Ma. Àngels Arjona Crusellas Regidora
Sr. Jordi Fernandez Jaimez Regidor
Sr. Carles Ferrer Casademont Regidor
Sra. Francisca Guijarro Muñoz Regidora

S'incorporen a la sessió
Sr. Ambrosio Martínez i Olivares Regidor, a les 20:15 hores en el punt 
número 5 de l'ordre del dia.

Són absents havent excusat la seva absència:
Sra. Francisca Martin Mendoza Regidora

També hi assisteixen:
Senyor Ernest Ruiz Garcia Interventor municipal de la corporació
Senyora Ma. Teresa Sánchez Luna Tècnica en Administració General

Actua de secretari Fco. Luis MUÑOZ CAMEO, secretari general de la corporació.

Un  cop  l'alcaldessa ha obert l'acte, s'entra a l'ordre del dia, es tracten els  afers indicats i es
prenen  els acords que  es detallen.
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01.- APROVACIÓ DE LES ACTES DE SESSIONS PLENÀRIES ANTERIORS

• Sessió extraordinària del dia 22.09.2014

• Sessió ordinària del dia 29.09.2014

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

02.- INFORMACIÓ DE L'ALCALDIA

DADES ESTADÍSTIQUES A 1 D'OCTUBRE DE 2014

Població total: 19.807 habitants.
Homes:             9.940 habitants que representen el 50,18% de la població. 
Dones:   9.867 habitants que representen el 49,82% de la població.

ATUR

A 1 de setembre de 2014: 1.320 habitants
A 1 de setembre de 2013: 1.352 habitants

<16 anys, 3.7543 que representen el 18,94% de la població

INCIDÈNCIES DEL GIE 

- Total incidències rebudes:266 
- Incidències desestimades: 4
- Incidències resoltes: 210
- Pendents a resoldre: 52. La majoria són d'enllumenat públic i encàrrecs a la brigada. Els 
serveis d'aigua potable, runes i neteja d'abocadors s'han resolt en un 100%.
-  Els serveis més endarrerits són espai públic i jardineria amb un 20 i 30% respectivament que 
es resoldran aquest mes d'octubre.

DECRETS DICTATS DES DE L'ALCALDIA DEL 30 DE SETEMBRE  AL 21  D'OCTUBRE DE 
2014

- Total de decrets:           211
- Contingut econòmic:      49
- Contingut urbanístic:      13
- Contingut general:        149

ACTES A ROSES 
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- Lectura del manifest en defensa de la Consulta del dia 9 de Novembre.

-  Conferència "El paper dels mitjans de comunicació: qui és què" a càrrec de Xavi Xirgu.

-  17è Sopar Benèfic Fundació Roses Contra el Càncer.

-  Actes Festa de la Mare de Déu del Pilar - Patrona Guàrdia Civil.

-  TMR – Obra teatral "PULMONS".

- Acte de cloenda del Seminari de Formació de la Fundació Rotaria-(Rotary Club           

Roses-Empuriabrava)

REUNIONS DE TREBALL FORA DE ROSES

- 23 Reunions de treball

- 1 Consell Executiu PRODER

- 1 Consells Executius PORT 

- 3 Meses de Contractació 

- 3 Gerències d’Urbanisme 

- 3 Juntes de Govern Local 

- 1 Consell Administració ROSESNET 

- 1 Consell Administració PORT DE ROSES

- 1 Consell Administració PRODER

- 1 Consell Administració ROSERSA

- 1 Junta de Portaveus

- 1 Comissió Informativa d'Ordenances

- 1 Ple d'Ordenances

- 1 Ple Ordinari

- 1 Assemblea Terra de Pas

- 1 Casament civil

- 1 Consell Sectorial d'Esports

- Consell Sectorial Territori i Turisme

- Consell Sectorial de Cultura i Festes

- Consell Sectorial de Benestar Social

- Reunió veïns Rambla Riera Ginjolers

- ASO - Tour à  Voile -conclusions Tour 2014

VISITES REBUDES A ROSES

3  



14 visites

ACTES FORA DE ROSES

-  BCN,  Taula  rodona  "Model  Turístic"  (dins  els  actes  del  Dia  Mundial  del  Turisme)

BCN, Lliurament guardons del Turisme de Catalunya. Acte presidit pel Molt Hble. Sr. Artur Mas,

president de la Generalitat. (dins els actes del Dia Mundial del Turisme).

- BCN, Acte de lliurament dels acords dels Plens Municipals a la convocatòria de consulta del

9-N.Girona, I Jornada de Mercats Municipals de Girona i Figueres, Taula de conceptualització

de la marca Empordà.

- Figueres, Signatura conveni per fomentar la lectura entre els infants i joves.

- COREA DEL SUD (Yeosu City) - Congrès anual del Club de les BADIES MÉS BELLES DEL

MÓN.

- Perelada, Ordre International des ANYSETIERS (Entronització de l'alcaldessa de Roses).

ASSISTÈNCIA MITJANS DE COMUNICACIÓ

- Hora de l'alcalde

- Roda de premsa de les Ordenances Municipals

- Roda de premsa Copa Laser Europa 2014 –s organitzat pel GEN

AGRAÏMENTS

1) Agraïment de la Sra. Evelyne Françoise Traenkle per l'ajut que va rebre per part de la

Policia Local en quedar les claus del seu cotxe dins amb la porta tancada. (s'adjunta

document)

2) La Fundació Roses Contra el Càncer agraeix a l'Ajuntament la col·laboració rebuda en

la “7a Cursa de la Dona” organitzada pel Club Atletisme de Roses i en l'organització de

l'Exposició solidària de l'artista Joan Mas. (s'adjunten documents).

El Ple en queda assabentat. 
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03.- CANVI I NOMENAMENT D'UN NOU PORTAVEU DEL GRUP MUNICIPAL SOCIALISTA
DE CATALUNYA-PROGRÉS MUNICIPAL (PSC-PM)

La senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta presenta la proposta d'acord que 
és del tenor literal següent: 

Identificació de document  

Canvi i nomenament d’un nou portaveu del Grup Municipal del Partit Socialista de Catalunya-
Progrés Municipal (PSC-PM).

Antecedents

1. Escrit de modificació de portaveu del Grup Municipal Socialista-Progrés Municipal del dia 5
d’octubre de 2014. 

2. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20
d’octubre de 2014, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat.

Fonaments de dret

Primer.- Article 50 del Decret Legislatiu 2/2003, de 28 d’abril de la Generalitat de Catalunya.

Segon.- Article 36 del Reglament d’Organització, funcionament i  règim jurídic de les entitats
locals.

A proposta de la senyora Montse Mindan i Cortada, alcaldessa presidenta de la corporació, el
ple adopta el següent 

ACORD

1. D’acord  amb  l’escrit  de  modificació  de  portaveu  del  Grup  Municipal  del  PSC-PM,  es
modifica  la  designació del  portaveu del  grup municipal  que passa a  ostentar  el  senyor
Jesús Minguez Castanheira amb el següent suplent: 

Nombre total de membres: dos (2)

Portaveu: Sr.  Jesús Minguez Castanheira.

1r. Suplent: Sr.  David Beltran Blanco.

Integrants:

Sr.   Jesús Minguez Castanheira

Sr.   David Beltran Blanco = Exp. 2683/2011

El Ple en queda assabentat.
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04.- MODIFICACIÓ DE CRÈDIT NÚM. 4 DEL PRESSUPOST PER A L’EXERCICI 2014

El senyor Manel  Escobar,  com a responsable de l'àrea de Serveis  Econòmics,  presenta la
proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta del Segon Tinent d’Alcalde i regidor d'Economia i Hisenda, per tal que s’aprovi la
modificació de crèdit núm. 4 del pressupost per a l’exercici 2014.

Antecedents

1. Resolució de l’alcaldia de data 8 d’octubre de 2014 on s’acorda, entre d’altres, que des del
departament d’Intervenció es procedeixi a l’elaboració de l’expedient de la Modificació de
Crèdit  4/14,  d’un  import  total  de  2.719.360,00  €  per  atendre  despeses  que  no  poden
demorar-se fins a l’exercici següent i que no tenen consignació pressupostària o l’existent
és insuficient.

2.   Dictamen favorable de la Comissió Informativa de data 20 d’octubre de 2014.

Fonaments de dret

Primer. Els articles 177 i 181 del RDL 2/2004, de 5 de març, pel que s’aprova el text refós de la
LRHL.

Segon. Els articles 43 i 44 del RD 500/1990.

Tercer. L’article 7 de les Bases d’Execució del Pressupost per a l’exercici 2014.

Quart. Disposició addicional setzena “Inversió Financerament Sostenible” del Text Refós de la
Llei Reguladora de les Hisendes Locals, aprovada pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de
març.

A proposta del segon tinent d’alcalde, regidor d'Economia i Hisenda, el Ple de la Corporació
adopta el següent

ACORD:

1.  Considerar  les  actuacions,  tot  seguit  relacionades,  com  a  inversions  financerament
sostenibles, d’acord amb la Disposició addicional setzena del Text Refós de la Llei Reguladora
de les Hisendes Locals, aprovada pel Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març:

- Projecte remodelació edifici Policia Local per import de 710.300,00 euros.

- Projecte soterrament illa contenidors CS-26 i urb.entorn Plaça Frederic Rahola per import de
208.000,00 euros.
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- Projecte manteniment i millora Passeig Marítim fases 4 i 5 per import de 487.000,00 euros.

- Projecte equipament cultural Riera Ginjolers (part) per import de 708.700,00 euros.

- Projecte climatització Casa Cambó i annex per import de 260.000,00 euros.

2. Aprovar inicialment la modificació de crèdit formada pels següents apartats:

A) TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT POSITIVES DE DESPESES CORRENTS:

Aplicació

pressupostària

Denominació

Consig.
Pressup.

abans MC 4 Import 

MC 4

Consig.
Pressup.
després

MC4

14.70.4320.2270600 Estudis i treballs tècnics. Turisme. 20.000,00 15.000,00 35.000,00

14.61.2320.4851000 Subvenció  a  Càrites  Dioc.-Proj.Centre
de Distrib.d’Aliments.

20.000,00 10.000,00 30.000,00

14.61.2310.1200100 Retrib.bàsiques.  Serveis  Socials
Bàsics- A2.

66.500,00 5.500,00 72.000,00

14.20.2310.1600000 Quotes  Seguretat  Social  Serveis
Socials Bàsics.

50.700,00 1.800,00 52.500,00

TOTAL 157.200,00 32.300,00 189.500,00

B) TRANSFERÈNCIES DE CRÈDIT NEGATIVES DE DESPESES CORRENTS:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
Pressup. abans

MC 4

Import 

MC 4

Consig.
Pressup.

després MC4

14.70.4320.4670000 Consorci Terra de Pas. 15.000,00 15.000,00 0,00

14.61.2310.2279900 Contractes Serveis Socials. 55.000,00 10.000,00 45.000,00

14.40.3300.1200100 Retrib.  Bàsiques  Admó.  Gral.
Cultura i Festes- A2.

25.900,00 7.300,00 18.600,00

TOTAL 95.900,00 32.300,00 63.600,00
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C)  SUPLEMENTS  DE  CRÈDIT  D’APLICACIONS  PRESSUPOSTÀRIES  DE  DESPESES
CORRENTS:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig. Pressup.
abans MC 4

Import 

MC 4

Consig.
Pressup.
després

MC4

14.62.3411.4490001 Transferència  extraordinària  a
PRODER.

66.337,00 204.000,00 270.337,00

1. TOTAL 66.337,00 204.000,00 270.337,00

D)  SUPLEMENT  DE  CRÈDIT  D’APLICACIONS  PRESSUPOSTÀRIES  DE  DESPESES  DE
CAPITAL:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
pressup.

abans MC4

Import
projecte

Import MC2 Consig.
Pressup.

després MC4

14.51.1611.6330000 Inversió  servei  de
clavegueram

319.275,00 15.000,00 334.275,00

Substitució del
col.lector d’aigües
residuals del carrer

Puigmal (004).

15.000,00

14.20.1510.6100000 Inversió en Terrenys. 159.570,15 94.060,00 253.630,15

Execució  sentència
209/13  de  TSJC,
Sala Cont. Adm. Sec.
Tercera  per  pojecte
reparcel.lació  Peri  la
Garriga.

94.060,00

TOTAL 478.845,15 109.060,00 109.060,00 587.905,15

C + D = 204.000,00 euros + 109.060,00 euros = 313.060,00 euros

El finançament s’obté de:
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E) BAIXA D’APLICACIONS DE DESPESES CORRENTS:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
Pressup.

abans MC 4

Import
MC 4

Consig.
Pressup.
després

MC4

14.30.9290.2700000 Despeses Imprevistes. 300.000,00 298.060,00 1.940,00

TOTAL 300.000,00 298.060,00 1.940,00

F) BAIXA D’APLICACIONS DE DESPESES DE CAPITAL:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
pressup.

abans MC4

Import
projecte

Import MC2 Consig.
Pressup.
després

MC4

14.51.3380.6320000 Inversió edificis.
Plaça Frederic

Rahola.

60.000,00 15.000,00 45.000,00

Adequació espai
polivalent Plaça
Frederic Rahola.

15.000,00

TOTAL 60.000,00 15.000,00 15.000,00 45.000,00

E + F = 298.060,00 euros + 15.000,00 euros = 313.060,00 euros.

3.  Aprovar  inicialment  la  modificació  de crèdit  per  tal  d’incloure  les  esmentades inversions
financerament sostenibles al pressupost de l’exercici 2014:

A) CRÈDITS EXTRAORDINARIS D’APLICACIONS PRESSUPOSTÀRIES DE DESPESES DE
CAPITAL:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
pressup.

abans MC4

Import
projecte

Import MC4 Consig.
Pressup.

després MC4

14.50.1550.6190000 Inversió ús gral. Via 0,00 695.000,00 695.000,00
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Pública

Projecte  soterrament
illa  de  contenidors
Cs-26  i  urbanització
de  l’entorn  de  la
Plaça  Frederic
Rahola(001).

208.000,00

Obres  de
manteniment i millora
al  Passeig  Marítim
fases 4 i 5 (002)

487.000,00

14.51.9330.6320000 Inversió  edificis.
Serveis Generals.

0,00 260.000,00 260.000,00

Climatització  Casa
Cambó i annex (002).

260.000,00

14.50.9330.6320000 Inversió  edificis
Policia local.

0,00 710.300,00 710.300,00

Projecte  remodelació
edifici  Policia  Local
(001).

710.300,00

TOTAL 0,00 1.665.300,00 1.665.300,00 1.665.300,00

B)  SUPLEMENT  DE  CRÈDIT  D’APLICACIONS  PRESSUPOSTÀRIES  DE  DESPESES  DE
CAPITAL:

Aplicació
pressupostària

Denominació Consig.
pressup.

abans MC4

Import
projecte

Import MC2 Consig.
Pressup.

després MC4

14.50.3360.6320000 Inversió  edificis
Patrimoni Cultural.

220.000,00 708.700,00 928.700,00

Part  restant
equipament  cultural
Riera Ginjolers (003)

708.700,00
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TOTAL 220.000,00 708.700,00 708.700,00 928.700,00

A + B = 1.665.300,00 euros + 708.700,00 euros = 2.374.000,00 euros

El finançament s’obté de:

C) ROMANENT LÍQUID DE TRESORERIA NO AFECTAT I DISPONIBLE:

Aplicació
pressupostària

Nom Import

14.87000 Romanent de Tresoreria per a despeses generals. 2.374.000,00

TOTAL 2.374.000,00

4.   Exposar al públic el present expedient de modificació de crèdit pel termini de quinze dies
hàbils mitjançant anunci en el BOP, durant els quals els interessats podran examinar i presentar
reclamacions. Si en l’esmentat període no s’haguessin presentat reclamacions, es considerarà
definitivament aprovat, i en cas contrari, el Ple disposarà d’un termini d’un mes per a resoldre-
les, i es publicaran al BOP les consignacions per capítols del pressupost vigent amb aquesta
modificació inclosa.

5.  Comunicar  aquest  acord  als  departaments  afectats,  pel  seu  coneixement  i  efectes
oportuns.”*

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat: 

Vots a favor: Tretze (13) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll, Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvia Useros, Juan Manuel Fernandez, Anna Jorquera, Manel Escobar, Àngel Tarrero, Carlos
López, Francesc Giner, Ma. Àngels Arjona i Montse Mindan.

Vots en contra: Dos (2) Carles Ferrer i Jordi Fernandez. 

Abstencions: Tres (3) David Beltran, Jesús Minguez i Francisca Guijarro. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

05.-  APROVAR LA MODIFICACIÓ DEL PLÀNOL DE DELIMITACIÓ PER A LA PREVENCIÓ
D’INCENDIS FORESTALS DEL MUNICIPI 

El senyor Carles López, responsable de l'Àrea de Medi Ambient, presenta la proposta d'acord
del tenor literal següent: 
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Identificació de l’expedient

Aprovar  la  modificació  del  plànol  de  delimitació  per  a  la  prevenció  d’incendis  forestals  del
municipi en les urbanitzacions, els nuclis de població, les edificacions i les instal·lacions situats
en terrenys forestals o en la franja de cinc-cents metres que els envolta, segons la Llei 5/2003,
de 22 d’abril, modificada per l’article 179 de la llei 2/2014, del 27 de gener, de mesures fiscals,
administratives, financeres i del sector públic. 

Antecedents

1. En data 3 de novembre de 2003 es va aprovar definitivament per acord de Ple municipal el
plànol  de  delimitació  de  les  urbanitzacions,  les  edificacions  i  les  instal·lacions,  a  què
obligava la Llei 5/2003, de 22 d’abril, en els seus articles 1er i 2on: “els ajuntaments han de
determinar,  mitjançant  un  plànol  de  delimitació,  les  urbanitzacions  que  no  tenen  una
continuïtat immediata amb la trama urbana i que estan situades a menys de 500 metres de
terreny forestal, les edificacions i les instal·lacions aïllades situades en terrenys forestals”.

2. Posteriorment, la citada Llei 5/2003, de 22 d’abril ha estat modificada per incloure-hi també
els  nuclis  de  població  i  a  la  vegada,  atès  el  creixement  i  el  desenvolupament  de  la
planificació urbanística municipal, es fa necessari actualitzar el plànol de delimitació aprovat
l’any 2003.

3. En data 16 d’octubre de 2013, es van encarregar mitjançant contracte menor els treballs de
revisió  del  plànol  de  delimitació  a  l’empresa  Balma  Forestal  SLP,  els  quals  han  estat
entregats mitjançant RE 14502/25.09.14 i revisats satisfactòriament.

4. En data 30 de setembre de 2014 l’enginyer municipal ha emès un informe favorable del
plànol de delimitació revisat,  entregat per l’empresa Balma Forestal  SLP en data 25 de
setembre de 2014 i  RE 14502 i conclou que el plànol de delimitació s’ha d’aprovar pel Ple
Municipal,  i,  un cop aprovat,  s’ha de trametre al  Departament d’Agricultura,  Ramaderia,
Pesca, Alimentació i Medi Natural, de conformitat amb l’article 2 de la Llei 5/2003, de 22
d’abril.

5. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20
d’octubre de 2014, va emetre un dictamen favorable al respecte.

6. Amb data 23 d’octubre de  2014, el regidor responsable de l‘Àrea de Medi Ambient, Carles
López Expósito, dicta una proposta al respecte, amb el vistiplau del regidor Coordinació T i
S, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de dret

Primer.   Llei  5/2003,  de 22 d'abril,  de mesures de prevenció dels  incendis  forestals en les
urbanitzacions, els nuclis de població, les edificacions i les instal·lacions situats en terrenys
forestals.
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Segon. Reglament del servei públic de titularitat municipal de prevenció d’incendis forestals en
el municipi de Roses, aprovat definitivament per acord de Ple municipal el 28 de juliol de 2008
(BOPG 164/26.08.2008).

Resolució

El Ple acorda:

1. Aprovar inicialment la modificació del plànol de delimitació per a la prevenció d’incendis
forestals del municipi en les urbanitzacions, els nuclis de població,  les edificacions i les
instal·lacions  situats  en  terrenys  forestals  o  en  la  franja  de  cinc-cents  metres  que  els
envolta, segons la Llei 5/2003, de 22 d’abril, modificada per l’article 179 de la llei 2/2014,
del 27 de gener, de mesures fiscals, administratives, financeres i del sector públic, d’acord
amb el  document  redactat  per  l’enginyer  tècnic  forestal  Marc  Garfella  a  proposta  dels
serveis tècnics de l’Àrea d’Infraestructures i Serveis Públics.

2. Sotmetre a informació pública, pel termini de 20 dies (hàbils) comptats a partir de la darrera
publicació, mitjançant anunci publicat en el Butlletí Oficial de la Província de Girona, en un
diari de difusió comarcal,  en el tauler d’anuncis d’aquesta corporació i  al web municipal
www.roses.cat per tal que qualsevol persona ho pugui consultar a l’Àrea d’Infraestructures i
Serveis  Públics  de  l’Ajuntament  de  Roses,  C/  del  Dr.  Jaume Pi  i  Sunyer,13  en  horari
laborable de dilluns a divendres de 9h a 14h, i presentar les al·legacions que es consideren
oportunes.

En el supòsit que no es presentin al·legacions en el termini d’informació pública, s’entendrà
aprovat definitivament sense necessitat d’adoptar cap altre acord.

3. Trametre aquest acord al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca, Alimentació i Medi
Natural juntament amb un exemplar del document. Exp. 5123/2014**

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr. Carlos López.- Diu que el que proposen en aquest punt és simplement una actualització del
plànol que delimita les franges tallafocs. 

El primer plànol que es va fer, com ja diu als antecedents, es va fer  l'any 2003. Roses ha anat
creixent  urbanísticament  i  la  llei  que  regula  això  ha  canviat.  Per  tant,  el  motiu  d'aquesta
actualització és adaptar-ho, tant al creixement urbanístic que ha tingut Roses com adaptar-ho a
la llei que regula tot el tema de protecció contra incendis. 

També cal dir que, com ja va dir el senyor Manel Escobar en el ple de pressupostos, per cobrir
tota la despesa que genera mantenir aquestes franges tallafocs, no es cobrarà cap mena de
taxa als veïns que al cap i a la fi no deixa de ser una manera d'abaixar impostos. 

Bàsicament és això, actualitzar el plànol i poca cosa més. 

13  
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INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sr. Francesc Giner.- Manifesta que des de Gent del Poble, estan satisfets que s'hagi fet cas als
advertiments que en el seu moment varen donar per actualitzar el plànol de la delimitació per a
la prevenció d'incendis.

Vol recordar que en el seu moment, farà més d'un any, es volien cobrar les taxes de prevenció
d'incendis atenent a plànols antics. 

Manifesta que ho varen fer constar i  és per això que estan satisfets que s'hagin actualitzat
aquests plànols i que hagin tingut en compte el nostre parer.

RESPOSTA DEL REGIDOR PONENT 

Sr. Carlos López.- Explica que com molt bé ha dit el senyor Francesc Giner, tenen en compte
totes les aportacions que siguin positives i la voluntat que té el Govern actualment és de no
cobrar aquesta taxa. 

ACLARIMENT DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Aclareix que, en tot cas, es podria imposar la taxa.  La taxa no va lligada al plànol,
sinó que està permès per llei i explica molt bé com es pot cobrar. 

En tot  cas,  vol  afegir  que,  quan ha fet  les explicacions de l'Alcaldia s'ha oblidat  de fer  un
agraïment públic i ho fa ara, que parlen de les franges tallafoc.  

Precisament pel foc que hi ha hagut recentment, vol fer arribar l'agraïment d'aquest ple i el
faran arribar als bombers, als ADF, als Mossos, a la Guàrdia Civil, a la Policia Local, al Consorci
de Transport Sanitari, a la Creu Roja i no sap si es deixa algú.

Vol fer arribar el seu agraïment a tots els que estaven allà i vàren ajudar. Evidentment a la
nostra Policia Local i al “Ministerio de Agricultura, Alimentación y Medio Ambiente” que va fer
arribar els dos hidroavions. 

Proposa que d'aquest ple surti una carta d'agraïment adreçada a tots els que vàren treballar
per extingir aquest foc. 

INTERVENCIÓ D'UNA REGIDORA NO ADSCRITA  A CAP GRUP MUNICIPAL

Sra. Francisca Guijarro.- Diu que era una petició que tenia prevista presentar-la en el punt de
precs  i  preguntes  i  d'aquesta  manera  ja  se  l'estalvia.  Així  mateix  agraeix  la  feina  que  va
desenvolupar l'Equip de Govern, tant el mateix regidor com l'alcaldessa, informant a la població
que, en situacions com aquesta, creu que és d'agrair.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.- Agraeix aquesta intervenció i reitera que faran arribar aquesta carta d'agraïment.

14  



Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

06.-  MODIFICACIÓ  DEL  CONTRACTE  SUBSCRIT  AMB  LA  SOCIETAT  ROSESNET,
CONSISTENT EN LA INCLUSIÓ DEL COST DE MANTENIMENT DE SET NOVES ÀREES DE
JOC INFANTIL EXISTENTS EN EL MUNICIPI DE ROSES.

El senyor Josep Ma. Mas Blanch i Ponce,  responsable de l'àrea d'Infraestructures i Serveis
Públics, presenta la proposta d'acord del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Proposta  relativa  a  la  modificació  del  contracte  subscrit  amb la  societat  d’economia  mixta
Gestió  Empresarial  de  Roses  SL  (ROSESNET),  consistent  en  la  inclusió  del  cost  de
manteniment de set noves àrees de joc infantil existents en el municipi de Roses.

            Antecedents

1. El contracte vigent entre l’Ajuntament i la societat d’economia mixta Gestió Mediambiental
de Roses SL (ROSESNET), que va entrar en vigor a partir del 29 de desembre de l’any
2000, incloïa inicialment els serveis de recollida de residus municipals, la neteja viària, la
neteja de platges i l'explotació de la deixalleria municipal.

2. En data 31 de març de 2003, el Ple de la Corporació acorda la modificació del contracte de
ROSESNET amb la inclusió de la implantació i el manteniment anual d'un conjunt de 14
àrees de jocs infantils situats en diversos indrets dels espais públics municipals,  per un
import anual de 96.252,90 € (IVA inclòs). 

3. En data 29 de maig de 2006, el Ple de la Corporació va aprovar una ampliació d'aquest
servei de manteniment de jocs infantils, amb la inclusió del cost d'implantació i manteniment
de l'àrea de jocs infantils situada a la vorera del port esportiu, així com també la col·locació
d'una tanca perimetral del parc infantil de la riera Ginjolers, tot per un import total anual
7.965,91 € (IVA inclòs).

4. A fi i a efecte de refondre en un text únic tots els serveis que presta la societat, el Ple de
l'Ajuntament de data 30 d'agost  de 2010 aprova el  document anomenat 'Text  refós del
contracte  vigent  entre  l'Ajuntament  de  Roses  i  la  societat  d'economia  mixta  Gestió
Mediambiental de Roses SL (ROSESNET)'. En aquest document hi consta, en el seu punt
3.1, el servei de subministrament, col·locació i manteniment de parcs infantils (15 àrees de
joc), per un import actualitzat al 2011 de 132.193,30 € (IVA inclòs).

No obstant, des de la implantació de tot aquest conjunt d'àrees de jocs infantils fins a la
data, s'han implantat altres parcs infantils, fruit de la urbanització de places i carrers de
promoció municipal i també d'altres que han estat implantats en aquells espais lliures de
promoció privada i que han estat cedits a l'Ajuntament, un cop recepcionades les obres.
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5. En data agost  de 2010 els Serveis Tècnics municipals redacten el  document anomenat
'Memòria de diagnosi i  planificació dels espais de jocs infantils de Roses',  en el que es
recull l'inventari de les zones de jocs existents, el seu estat de conservació, esmentant si
són o no objecte de manteniment, així com una estimació econòmica de la seva posada a
punt i de manteniment anual.

Tot  i  això,  actualment  encara  no  s'hi  duu  a  terme  cap  manteniment  regular,  veient-se
l'Ajuntament en l'obligació d'encarregar puntualment la restitució de determinats elements
dels jocs que estan en mal estat, a fi d'evitar situacions de risc per als seus usuaris.

6. La societat d’economia mixta Gestió Mediambiental de Roses SL (ROSESNET), presenta
en data 21 de setembre de 2011,  RE 14807/11,  la  proposta de manteniment  dels  jocs
infantils, per un import anual de 9.345,89€ (IVA inclòs), més un cost addicional de posada a
punt de dos dels quatre parcs objecte d'ampliació del contracte, donat el seu actual estat de
deteriorament. Aquest import, que puja a la quantitat de 4.519,40€ (IVA inclòs), i que es
justifica amb els costos que consten en el full annex a la proposta presentada, s'entén com
a un  preu  alçat,  que  s'hauria  de  fer  efectiu  de  forma única  un  cop  s'hagués  justificat
convenientment la despesa realment suportada un cop realitzades les actuacions realment
necessàries, sense que, per tant, formi part de les despeses anuals de manteniment regular
d'aquestes àrees de joc.

7. La societat d’economia mixta Gestió Mediambiental de Roses SL (ROSESNET), presenta
una nova proposta en data 7 de març de 2014, RE 3742/14, en la qual l’import anual del
servei de manteniment d’àrees de joc seria de 11.534,75 € IVA inclòs, amb un cost de
posada a punt  dels  7 nous parcs objectes d’ampliació del  contracte de 3.341,29 € IVA
inclòs, atès que s’han identificat 3 àrees de jocs infantils existents en el municipi i que no
eren objecte de cap tipus de manteniment i  s’ha cregut  convenient  incorporar-les en la
proposta de manteniment. Aquestes àrees són:

 Carrer Espronceda amb carrer Dr. Flèming

 Carretera del Mas Oliva amb riera Ginjolers

 Plaça Llevant

 Plaça Josep Tarradellas

 Carrer Segòvia

 Carrer Pallars Sobirà

 Carrer Els Brancals

8. Amb data 25 d’agost de 2014, l’enginyer tècnic municipal ha emès un informe en relació
amb aquest assumpte.

10 La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20
d’octubre de 2014, va emetre un dictamen favorable al respecte.
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11. Amb data 23 d’octubre de 2014, el regidor responsable de l'Àrea d’Infraestructures i Serveis
Públics, Josep Maria Mas Blanch i Ponce, dicta una proposta al respecte, amb el vistiplau
del regidor de Coordinació T i S, Carles Pàramo i Ponsetí.

Fonaments de Dret

Primer. Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel qual s’aprova el text refós de la
Llei de contractes del sector públic.

Segon. Contracte vigent amb la societat d’economia mixta Gestió Mediambiental de Roses SL.

Tercer.  Acord del Ple de l'Ajuntament de data 30 d'agost de 2010 pel qual s'aprova el document
anomenat 'Text refós del contracte vigent entre l'Ajuntament de Roses i la societat d'economia
mixta Gestió Mediambiental de Roses SL (ROSESNET).

Resolució

El Ple acorda:

1. Aprovar  la  modificació  del  document  anomenat  “Text  refós  del  contracte  vigent  entre
l’Ajuntament de Roses i la societat d’economia mixta Gestió Mediambiental de Roses SL
(ROSESNET),  en  el  seu  punt  3.1,  relatiu  al  servei  de  subministrament,  col·locació  i
manteniment de parcs infantils, en el sentit d’adscriure set nous parcs infantils en la relació
actual  de  parcs  que  són  objecte  de  manteniment  integral,  de  manera  que  resti  de  la
següent manera:

" 3.1.1. Inventari d’àrees infantils en el municipi

El conjunt de parcs i zones infantils, objecte de gestió per part de l’empresa ROSESNET és
el següent: 

Àrea de joc Barri

1 Plaça Catalunya Casc urbà

2 Av. de Rhode I. Platja Nova Casc urbà

3 Av. de Rhode II. Platja de la Punta Casc urbà

4 Riera Ginjolers I Casc urbà

5 Riera Ginjolers II. Rentadors Casc urbà

6 Plaça de Frederic Rahola Casc urbà

7 Gran Via Pau Casals I. Illa d’Itaca Casc urbà
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Àrea de joc Barri

8 Gran Via Pau Casals II. Plaça del Rei Casc urbà

9 Plaça de l’Alegria Mas Mates

10 Platja de Santa Margarida Santa Margarida

11 Parc del geriàtric Ctra. del Mas Oliva 

12 Llars d’infants municipals Casc urbà

13 Mas Fumats I. Carrer Espanya Mas Fumats

14 Plaça de la Victòria Catalana Grecs II

15 Passeig del Port esportiu Casc urbà

16 Carrer Espronceda amb c/ Dr. Fleming Casc urbà

17 Ctra. del Mas Oliva amb riera Ginjolers Ctra. del Mas Oliva

18 Plaça de Llevant Casc urbà

19 Plaça de Josep Tarradellas Casc urbà

20 Mas Fumats II. Carrer Segòvia Mas Fumats

21 Carrer Pallars Sobirà Mas Boscà

22 Carrer Els Brancals Santa Margarida

Les característiques del servei a prestar  en aquestes noves set àrees de joc seran les
mateixes que regeixen l'actual servei per a la resta dels 15 parcs infantils, i que es recullen
en els punts 3.1.3 i 3.1.4 del Text refós, relatius al programa de manteniment i inspecció
dels parcs infantils i als mitjans humans que s'hi destinen, respectivament. Per tant, amb
aquesta modificació no es modifica essencialment el contracte original.

2. Aprovar la modificació del contracte amb Rosesnet incorporant la neteja i manteniment de
set àrees de joc a les 15 existents que eren objecte del contracte per un import anual de
11.534,75 € (IVA inclòs), més una quantitat única a abonar de 3.341,29 € (IVA inclòs), per a
posar  a  punt  aquestes  àrees,  que  s'haurà  de  justificar,  mitjançant  una  certificació  dels
treballs efectivament realitzats en tots els parcs abans de fer efectiu el seu pagament.
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El  resum  del  cost  de  manteniment  per  a  cada  parc  i  el  total  del  servei  és  el  que
segueix:ement del cost total anual del servei seria el següent:
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ÀREA CARRER ESPRONCEDA AMB DR.
FLEMING

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 52h/any a 20,20€/h 1.050,40 €

Despeses d'explotació 4% de 19.663,04 € 786,52 €

Subtotal 1.836,92 €

ÀREA CTRA. MAS OLIVA AMB R. GINJOLERS

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 52h/any a 20,20€/h 1.050,40 €

Despeses d'explotació 4% de 9.544,52 € 381,78 €

Subtotal 1.432,18 €

ÀREA PLAÇA LLEVANT

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 52h/any a 20,20€/h 1.050,40 €

Despeses d'explotació 4% de 23.257,46 € 930,30 €

Subtotal 1.980,70 €

ÀREA PLAÇA J.TARRADELLAS

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 52h/any a 20,20€/h 1.050,40 €

Despeses d'explotació 4% de 21.460,05 € 858,40 €

Subtotal 1.908,80 €

ÀREA CARRER SEGÒVIA

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 13h/any a 20,20€/h 262,60 €

Despeses d'explotació 4% de 3.264,08 € 130,56 €

Subtotal 393,16 €

ÀREA CARRER PALLARS SOBIRÀ

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 26h/any a 20,20€/h 525,20 €

Despeses d'explotació 4% de 3.096,34 € 123,85 €

Subtotal 649,05 €

ÀREA CARRER ELS BRANCALS

Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 13h/any a 20,20€/h 262,60 €

Despeses d'explotació 4% de 1.201,34 € 48,05 €

Subtotal 310,65 €



Concepte cost unitari Cost

Despeses de personal 260h/any a 20,20€/h per a 7 àrees 5.252,00 €

Despeses d'explotació 4% de 81.486,83 € 3.259,47 €

Subtotal 8.511,47 €

6% Despeses Generals 510,69 €

6% Benefici Industrial 510,69 €

Base Imposable 9.532,85 €

21% IVA 2.001,90 €

TOTAL 11.534,75 €

El cost actual del servei i general de contracte resten de la següent manera:

3. Notificar-ho  a  la  societat  d’economia  mixta  Gestió  Mediambiental  de  Roses  SL
(ROSESNET) i al Departament d’Intervenció d’aquesta corporació per al seu coneixement i
efectes. EXP 3921/2011**

EXPLICACIÓ DEL REGIDOR PONENT

Sr.  Josep  Ma.  Mas  Blanch.-  Explica  que,  com  ja  saben  els  presents,  l'encarregada  del
manteniment dels parcs infantils és la mateixa empresa de neteja,  Roses Net. En un inici  se li
van adjudicar quinze parcs infantils, perquè els mantingués i els netegés i el que fem en aquest
acord és incorporar-hi tots aquells parcs nous o que no estaven en la primera adjudicació.

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

07.-  SEPARACIÓ  DE  L'AJUNTAMENT  DE  ROSES  DEL CONSORCI  “CAP DE  CREUS-
ALBERES”.

La  senyora  Montse  Mindan,  alcaldessa  presidenta  de  la  corporació,  presenta  la  proposta
d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient

Separació de l'Ajuntament de Roses del Consorci “Cap de Creus-Alberes”.

Antecedents

1. El Ple de l’Ajuntament de Roses, en sessió plenària de data 30 d’agost de 2010 va aprovar
definitivament  la  constitució del  Consorci  TERRA DE PAS integrat  pels  ajuntaments de
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Llançà, Cadaqués, Palau Saverdera, Portbou, Vilajuïga, Garriguella, Pau, Colera, Selva de
Mar, Vilamaniscle, Pedret i Marzà i Roses. 

2. Segons acord de Ple de data 31 de març de 2014, es va produir un canvi de denominació
de l’esmentat Consorci, passant a denominar-se “Cap de Creus-Alberes”.

3. L'Assemblea General del Consorci de data 4 de juliol de 2014 va considerar adient no exigir
als ajuntaments que formen part del Consorci el pagament de les quotes aprovades i per
tant,  suspendre la  liquidació  corresponent  a l'espera  de l'adopció  dels  acords definitius
sobre la continuïtat del Consorci. Consta a l'expedient el certificat de l'acta esmentada.

4. Es voluntat municipal deixar de formar part d’aquesta entitat, per no tenir suficient capacitat
per a gestionar l'adscripció del consorci al pressupost municipal. 

5. Amb data 26 de setembre de 2014 la tècnica d'administració general ha emès un informe al
respecte. 

6. La Comissió Informativa del dia 20 d'octubre de 2014 ha emès un dictamen favorable al
respecte.

Fonaments de dret

Primer.- Article 323 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s’aprova el Reglament d’obres,
activitats i serveis dels ens locals, segons el qual “Qualsevol ens consorciat pot separar-se del
consorci sempre que compleixi les condicions següents:
a) Formular el pre-avís en el termini que assenyalin els estatuts. 
b) Estar al corrent de pagament en el compliment de les obligacions i compromisos anteriors i
garantir el compliment dels que hi hagin pendents”

Segon.- Els Estatus que regeixen l’esmentat consorci (BOP de Girona, de data 17 de gener de
2012) disposen al seu article 24è que: 
“Cadascun dels ens consorciats pot separar-se del Consorci, sempre que doni un pre-avís al
mateix Consorci amb un mínim de 6 mesos d’antelació, que estigui al corrent en el compliment
de les obligacions i els compromisos anteriors i que en garanteixi el compliment dels pendents.”

Tercer.-  Article  313.2  del  Decret  179/1995,  de  13  de  juny,  pel  qual  s’aprova  el  Reglament
d’obres, activitats i serveis dels ens locals, segons el qual  l’acord per separar-se dels consorcis
s’ha d’adoptar amb el vot favorable de la majoria absoluta dels membres de la corporació, i
sotmetre’l a informació pública pel termini de 30 dies mitjançant la inserció d’un anunci en el
BOP, DOGC i al Tauler d’anuncis de la corporació. 

Proposta de resolució

La regidora de Turisme i Participació Ciutadana, la senyora Montse Mindan i Cortada, proposa
al Ple de l’Ajuntament l’adopció del següent : 

ACORD:
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1. Formular preavís de l’Ajuntament de Roses per a la separació del Consorci “Cap de
Creus-Alberes” davant l’Assemblea General de l’esmentat organisme. 

2. Sotmetre el preavís a informació pública per un període de 30 dies mitjançant la inserció
d’un anunci en el BOP, DOGC i al Tauler d’anuncis de la corporació = Exp.1774/10.

EXPLICACIÓ DE L'ALCALDIA

Alcaldia.-  Explica  als  presents  que  l'ARSAL   (Llei  de  Racionalització  i  Sostenibilitat  de
l'Administració Local)  ordena que a final  d'aquest  any els  consorcis  s'han d'adscriure a un
ajuntament i, en aquest cas, al que sigui més gran o el que aporti major finançament.  

En aquest cas, el consorci passaria a adscriure's a l'Ajuntament amb totes les accions que se'n
deriven després. L'Ajuntament de Roses i gairebé tots els ajuntaments que formen part del
Consorci  Terra de Pas van decidir  separar-se del  Consorci,  com a tal.  El  que fem avui és
notificar aquest preavís de separació perquè si algun ajuntament petit volgués quedar-se amb
aquesta figura i continuar-la gestionant, que ho pogués continuar fent. 

En relació a la  feina que s'ha fet  aquests darrers tres anys,  explica que un dels  objectius
aprovats en el  plenari  del nostre Ajuntament era la consecució,  obtenció o presentació del
projecte europeu “Interrec” en el Consorci Terra de Pas amb la “Communauté des Albères de
França-Côte Roja” . Aquest projecte continua i a hores d'ara ha estat contractat pel Consorci
Terra de Pas, perquè tot i que nosaltres ens en sortim, té vigència fins el dia 31 de desembre.
Reitera que ja ha estat contractat,  el projecte s'està executant i  qui ens farà la presentació
d'aquest projecte, d'aquest Interrec transfronterer serà la Diputació de Girona. Aclareix que ja
vàrem anar a demanar ajuda a la Diputació de Girona i el que sí  es pot fer després és un
conveni amb cada poble, per executar la part  del projecte que a cadascun del pobles ens
interessi.

Per tant, la feina que es va encarregar en el seu dia continua. El que sotmetem avui al Ple és
l'aprovació de separació de l'Ajuntament, en lloc de disoldre'l directament., per si algun poble
petit  vol tirar endavant el Consorci Terra de Pas.

INTERVENCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE-AM

Sra. Ma. Àngels Arjona.- Ha sentit  com l'alcaldessa ha explicat que l'Interrec continua, però
mirant l'expedient, a banda que es van donar 5.000 € l'any 2010, 20.000 € l'any 2011, 15.000 €
l'any 2012 i 15.000 € el 2013, ha pogut veure que es va fer un pla estratègic amb el seu cost,
que hi havia un projecte de senderisme que tenia pressupostats uns diners, unes curses BTT,
el  portal  i  la  revista virtual  que també van costar  uns diners,  jornades sectorials  sobre les
reserves de la biosfera, els geoparcs, etc. 
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La senyora Arjona ha constatat que l'alcaldessa només ha parlat de l'Interrec, però tots aquests
altres projectes que fins i tot estaven adjudicats com el portal i la revista virtual en els quals es
van invertir uns diners, no sap si s'han portat a terme. Mirant l'expedient no li ha quedat clar. 

El pressupost de l'any 2013 era de 32.200 € i a banda de l'Interrec que li ha quedat clar que
continua, la resta de projectes no sap si es van portar a terme, tot i que sap que van haver unes
jornades que es van fer a Roses.

RESPOSTA DE L'ALCALDIA

Alcaldessa.-  L'alcaldessa  respon  que  totes  les  jornades  i  tots  aquests  projectes  es  van
encarregar i són la base de l'Interrec. S'han inclós tots dintre de l'Interrec i aleshores per poder
mirar tant les adjudicacions com les línies de treball i participació que s'han fet durant dos anys
a la part francesa, les pot demanar a l'Ajuntament de Vilajuïga que és la seu i qui té tota la
documentació de totes les poblacions i adjudicacions. 

Totes les seves consecucions estan incloses i tenien la finalitat de  veure quines línies de treball
s'havien de seguir per a la consecució a hores d'ara del projecte que s'ha demanat.

Explica que el projecte tindrà tres vies, perquè era difícil posar vint´-i-sis pobles d'acord en unes
línies de treball per presentar un projecte europeu sostenible. 

Aleshores, hi ha tres línies. Una és la línia de mar que agafa tots els pobles de la costa amb
tots els  projectes de participació que els  va demanar  la  gent.  Tots ells  eren processos de
participació.

Un altra era la ruta de l'interior. La majoria dels pobles de l'interior volien arranjar camins per
poder fer les seves rutes culturals.

La tercera línia de treball era el camí de ronda. Volien aconseguir de fer un camí de ronda des
d'Argelés fins a Roses. Volien poder-lo fer ben fet, ja que tots els municipis tenim talls amb els
quals podríem demanar aquesta ajuda europea per acabar-los d'arranjar.

Sra. Arjona.- Diu que només eren aquests aclariments, perquè francament no li havia quedat
clar. El seu grup municipal, Gent del Poble, en el seu moment, quan va entrar a l'Ajuntament,
es va aprovar la modificació dels estatuts de Terra de Pas, ja van ser una mica crítics, perquè
pensaven que podien potenciar marques que ja tenien, més que fer altres consorcis.

La regidora ha tingut interès en aclarir aquests dubtes i anuncia que votaran a favor de sortir-
nos i esperen que el projecte Interrec tiri endavant. 

Alcaldessa.-  Puntualitza  que tots  esperen que ens aprovin  l'Interrec i  ens  el  subvencionin.
També demana als presents que es fixin que, com que aquest any es va veure que no hi havia
necessitat, no es paga la quota corresponent a l'any 2014. Es paga la quota del 2013, però la
de l'any 2014  se suspèn.
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Sra.  Francisca Guijarro.-  Demana un aclariment al  respecte.  Ha sentit  que l'Ajuntament de
Girona farà la presentació després i si això es porta a terme, pregunta qui ho gestiona. Ho
pregunta perquè, com que abans l'alcaldessa ha comentat que podia haver algun municipi petit
que volgués fer-se  càrrec, ho gestionarà la Diputació.

Alcaldessa.- Respon que una cosa és el projecte Interrec, del que la Diputació és l'encarregada
de presentar la sol·licitud de subvenció i després, en cas que s'aprovi, farà convenis amb tots
els pobles, perquè cadascun de nosaltres fem i executem el nostre projecte.

Una altra cosa és el Consorci Terra de Pas. Si queda algun poble que vulgui continuar la figura
del consorci que ho pugui continuar fent.

Tot i que no ho pot assegurar, té coneixement que a la darrera assemblea dels tretze pobles
que hi havia, n'hi havia nou que se'n sortien. Per tant, resten per manifestar-se uns quants
d'aquests pobles. 

Tot seguit es passa a votació i se n'extreu el següent resultat:

Vota a favor: Setze (16) Carles Pàramo, Sílvia Ripoll,  Marc Danés, Josep Ma. Mas Blanch,
Sílvis Useros,  Joan Manuel Fernandez,  Anna Jorquera, Ambrosio Martinez, Manel Escobar,
Àngel  Tarrero,  Carlos  López,  David  Beltran,  Jesús  Minguez,  Francesc  Giner  ,  Ma.  Àngels
Arjona i Montse Mindan.

Vots en contra: Cap (0)

Abstencions: Tres (3) Carles Ferrer, Francisca Guijarro i Jordi Fernandez. 

En veure el resultat de les votacions, l'Alcaldia presidència declara aprovada la proposta tal
com ha estat presentada i s'eleva a acord plenari. 

08.- APROVACIÓ DEL REGLAMENT REGULADOR DEL SERVEI PÚBLIC DEL CEMENTIRI

El  senyor  Josep  Ma.  Mas  Blanch,  responsable  de  l'àrea  de  Serveis  Públics,  presenta  la
proposta d'acord que és del tenor literal següent: 

Identificació de l’expedient 

Proposta relativa a l'aprovació del Reglament regulador del servei públic del cementiri.

Antecedents

1. El Ple en sessió ordinària de data 30 de juny de 2014, aprova inicialment el Reglament
regulador del servei públic del cementiri de Roses.

2. L´aprovació inicial d´aquest reglament s´ha sotmès a informació pública, durant el termini
de trenta dies, mitjançant anunci publicat en el Butlletí Oficial de la Província de Girona
(BOP) núm 150 de data 7 d'agost de 2014, al Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya
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núm 6667 de data 18 de juliol de 2014, en un diari de difusió provincial (El Punt Avui del dia
17 de juliol de 2014), en el web municipal i en el tauler d´anuncis d´aquesta corporació.

3. Dins el període d´informació pública s´han presentat les següents al.legacions:

- RE 12200 de data 05.08.14 grup polític Iniciativa per Catalunya Verds, representat pel
senyor Joan Esteve Danés Soler.

4. En data 25 de setembre de 2014 els serveis jurídics de l´Ajuntament emeten un informe al
respecte.

5. Per  tot  això,  en  el  document  exposat  al  públic  aprovat  inicialment  el  30.06.14,  s´han
introduÏt per tal d´esmenar omissions i errades mecanogràfiques:

- D´ofici:

 Art 36.c) per omissió, s´ha incorporat el següent text: “No s´admetran exhumacions en els
casos que un cop oberta la sepultura es detecti la descomposició incompleta de les restes
inhumades”.

 Art 61, per l´omissió d´un adverbi negatiu (no), i per l´errada mecanogràfica on diu 1025 ha
de dir 1029.

- A instància de part:

 Art 38 arran de les al·legacions presentades.

6. La Comissió Informativa Genèrica del Ple, a la sessió ordinària que va tenir lloc el dia 20 d
´octubre de 2014, va dictaminar favorablement l’assumpte més amunt esmentat. 

Fonaments de dret

Primer. Articles 4.1.a) de la Llei de Bases de Règim Local i 8.1.a) de la Llei Municipal i de
Règim Local de Catalunya. 

Segon. Articles 49 i 70.2 de la Llei de Bases de Règim Local, desplegat per l’article 162 de la
Llei  Municipal i  de Règim Local de Catalunya i  els articles 60 a 66 del Reglament d’obres
d’activitats i serveis dels ens locals.  

A proposta de la Sra. Montse Mindan Cortada, alcaldessa presidenta de l’Ajuntament de Roses,
el Ple adopta el següent: 

ACORD 

1. Estimar l'al·legació presentada en data 05.08.14 i RE12200 pel senyor Joan Esteve Danés
Soler, pels motius indicats a l´informe emès pels serveis jurídics de l´Ajuntament de data 25
de setembre de 2014 i afegir a l´art. 38 el següent text: “Les concessions de nínxols i/o
columbaris  s´atorgaran  per  ordre  rigorosament  correlatiu  en  relació  als  nínxols  i/o
columbaris disponibles,  de manera que, en cap cas, podran quedar espais buïts aïllats,
llevat del que disposa l´apartat següent”.

2. Aprovar definitivament el Reglament regulador del servei públic del cementiri.
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3. Publicar el text íntegre d'aquest reglament en el Butlletí Oficial de la Província de Girona
(BOP), atès el que disposa l´article 66 del Decret 179/1995, de 13 de juny, pel qual s´aprova
el Reglament d'obres, activitats i serveis dels ens locals (ROAS). Un cop s´hagi publicat en
el BOP es farà constar aquest tràmit  en el  Diari  Oficial de la Generalitat  de Catalunya,
mitjançant l´anunci corresponent, i també en el tauler d´anuncis d´aquesta corporació.

4. Aquest reglament entrarà en vigor transcorreguts quinze dies hàbils després de la seva
publicació en el Butlletí Oficial de la Província de Girona. Exp 5042/2013*

Sense  necessitat  de  votació  i  per  unanimitat  dels  membres  presents,  s'acorda  aprovar  la
proposta tal com ha estat redactada i s'eleva a acord plenari. 

09.- PRECS I PREGUNTES

INTERVENCIONS DEL GRUP MUNICIPAL DE GENT DEL POBLE 

Sr. Francesc Giner.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que aquests dies han vist com hi ha el tema del Pla Rector d'Usos i Gestió Cap de
Creus (PRUG). Els agradaria saber la posició de l'Equip de Govern respecte a aquest pla i si hi
es farà alguna reunió explicativa i en què consisteix.

02.- Han vist que ara que s'ha inaugurat el skate park, els usuaris demanen si és possible
d'instal·lar una font d'aigua o alguna cosa així. 

INTERVENCIONS DELS REGIDORS NO ADSCRITS A CAP GRUP MUNICIPAL

Sra. Francisca Guijarro.- Fa les següents intervencions:

01.- Diu que coincideix amb el senyor Giner en interessar-se per la qüestió del PRUG. Explica
que hi ha ajuntaments que en els seus plens s'han manifestat en contra. Ja coneix la posició
d'aquest Equip de Govern, però vol saber si formalment es prendrà alguna mesura o s'aprovarà
alguna  moció  al  respecte.  Sap  que  també  hi  ha  pendent  una  reunió  amb  el  conseller
d'Agricultura i suposa que després d'això es prendrà alguna decisió. Li agradaria saber aixó i
per acabar també manifesta la seva felicitació per com s'ha actuat en la gestió del problema de
l'incendi. 

Sr. Carles Ferrer.- Fa les següents intervencions: 

01.- Recorda que fa gairebé un any en aquest ple municipal es va aprovar una partida de 9.000
€  per  interposar  una  querella  criminal  contra  un  ciutadà  que  havia  demandat  a  Fiscalia
anticorrupció la família Pàramo. Volia saber si aquesta querella ha anat endavant i com està
això.

02.- Tornant en aquest punt de la UA 38, que és la plaça del  carrer Gravina, li sembla recordar
que van sortir alguns escrits al diari. Al respecte, comenta que qui va resoldre la supressió de la
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UA 38 va ser el senyor Carles Pàramo i, en canvi, penjava el mort als qui havien governat
antigament. 

Té interès en recordar això i si volen, aquí mateix disposa de la documentació per qui la vulgui
veure. Aclareix que està parlant de la UA 38, al  carrer Gravina. Insisteix que qui va resoldre la
supressió d'aquesta UA 38 va ser el senyor Carles Pàramo, quan era alcalde,  el 17 d'octubre
de 1997. Ofereix aquesta documentació al  senyor Pàramo per tal  que els pugui fer alguna
explicació concretant més aquest tema. 

RESPOSTES ALS GRUPS MUNICIPALS DE L'OPOSICIÓ

Alcaldessa.- Respon alguna de les intervencions plantejades per l'oposició.

Quant al PRUG, explica que la posició de l'Equip de Govern és la mateixa que la del president
de la Junta Rectora del Cap de Creus. 

Com podran veure els presents, és ell el que, en principi, està fent les declaracions. Pensen
que  un reglament és necessari, però que s'ha de fer en el territori i amb les parts implicades. 

Avui mateix els alcaldes dels municipis afectats han tingut una reunió. Divendres hi ha una
reunió amb el conseller i també es convocarà la Junta Rectora del Parc Natural del Cap de
Creus.

Per tant, aquesta és la posició de l'Equip de Govern, aturar-lo i que després es treballi amb els
sectors. Per exemple, avui li comentaven que hi havia una part d'aquest reglament, que és el
de la pesca, que està ben fet i amb el sector en el seu dia i, en canvi, en altres reglaments no
s'ha tingut en compte el sector.

Creuen molt necessari que es parli, primer amb els governs municipals i després també amb el
territori. Es compromet que, quan sàpiguen més coses els les faran arribar. 

Sra. Sílvia Ripoll.- Quant a la font del skate, diu que és veritat, que la font està encarregada.
S'havia de col·locar, però hem hagut de córrer col·locant els bancs per poder fer la inauguració
per tal que tothom pogués gaudir d'aquest parc i,  en breu, quan puguem la col·locarem de
seguida. 

Alcaldessa.-  Passa  la  paraula  al  senyor  Pàramo  pel  que  fa  a  la  querella  criminal  i  als
comentaris que en relació a aquest tema ha fet el senyor Carles Ferrer. 

Sr. Carles Pàramo.- Aclareix que quan ha parlat dels bancs, no s'ha referit als bancs “de diners”
sinó al mobiliari urbà que les empreses serveixen amb molt de retard. El mobiliari urbà està
previst en el projecte i falta que ens el serveixin.

En relació a la querella criminal li respon que, com sempre, l'erra totalment. Aclareix que la
querella no s'ha posat en contra d'aquest fals denunciador en defensa de la família Pàramo,
sinó en defensa de l'Ajuntament. Per desgràcia, qualsevol dels que estem aquí asseguts, inclòs
el mateix senyor Ferrer, si hi ha una denúncia, ha de pagar la defensa ell mateix, fins que no es
demostra que aquella denúncia era falsa o que no tenia raó de ser.
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Assenteix que hi ha una denúncia per una falsa denúncia. És una denúncia a un ciutadà de
Sant Feliu de Guixols, que va denunciar els serveis municipals, inclòs l'alcalde que hi havia
aleshores. Sembla que a l'única persona d'aquest Ajuntament que li  preocupa és el  senyor
Carles Ferrer.

Explica que va escriure al diari   i ratifica tot allò que manifesta al diari de Girona, contestant
una falsa  informació.  Repeteix  que ho ratifica  i  si  algú ho veu de manera diferent  que ho
demostri amb escrits i no pas amb apreciacions. Fins i tot algú més que està aquí assegut com
a regidor reconeix que va ser una equivocació de l'Equip de Govern que en aquell moment
governava,  entre els anys 2007-2011. Considera que va ser una voluntat  política de treure
aquella unitat d'actuació, que primer es deia unitat d'actuació 38, si no va errat i que després va
passar a anomenar-se Pla d'Actuació Gravina. Finalment, el senyor Ferrer i altres regidors que
l'acompanyaven a l'Equip de Govern ho varen treure. Aleshores, considera que ells són els
responsables que el poble de Roses hagi de gastar fins a 200.000 €. Insisteix dient que és per
culpa vostra.  

Com que no hi ha cap més assumpte a tractar, l’alcaldessa aixeca la sessió a les 20:38 hores,
de la qual cosa en dono fe.

L’alcaldessa presidenta El secretari general

Montse Mindan i Cortada Fco. Luís Muñoz Cameo  
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